
  

Saksliste – Styremøte 24.8 
  

Sted: Teams  

Dato: Søndag 29.09.2024 

Tid: 20:00-22:00 

Innkalte:  NNBR Styret og Regionsekretær 

24.8.1 - Godkjenning av innkalling og deltakere 

Møtt: Ingrid, Fredrik, Linn, Emma, Trond, Ann Rigmor, Marita, Stig og Johannes. 

Ordstyrer: Johannes Hoon Løvås  

Referent: Johannes Hoon Løvås  

 

24.8.2 - Godkjenning av referat 

Godkjent 

24.8.3 – Arbeidsmengde og fordeling 

Regionsekretær er ansatt i 75% stilling, per dags dato er arbeidsoppgavene godt over en 100% 

stilling. Hvordan skal vi fordele ansvar for å senke arbeidsmengden?  

NNBR har behov for hjelp fra NBF for å få i gang utviklingsavdeling i Nord.   

Terminlinlisten – Stram inn rammer til neste sesong. Få ferdig listen før juli, etter dette gjelder 

omberammingsregler 

Dispensasjoner – Fredrik og Linn har hovedansvar for godkjenning av disse, Trond er vara for de 

sakene hvor Fredrik eller Linn er inhabil.  

Minirunder – Marita og Ann Rigmor tar ekstra ansvar for minirunder. Deres ansvar blir å forhøre seg 

med klubber når de kunne tenke seg å holdt minirunder. Forhøre seg med regionsekretær om 

halltid, premier og innkalling til disse.  

Til neste sesong ønsker vi å få sammenkoblet  minirunder med U13 serien igjen. 

24.8.4 – Langtidsplan og handlingsplan 

Dommer – Stig og Dommerkomite 

• Ha to instruktører som kan holde dommerkurs GK1 og GK2  

• Dommerveiledere tilgjengelig i hele regionen 5 stk 

• 10 godkjente dommere for 1. divisjon H+D 

Trener – Fredrik og Trond 

• Unge ledere - 1 kurs  



• Inspirasjonssamling - 1 gang i sesongen 

• Gjennomføre 3 minirundetrenerkurs i sesongen 

• Gjennomføre Trener 1 kurs - 1 gang i sesongen 

Organisasjon og ledelse – Ann Rigmor og Marcelius 

• Få ansatt 1 utviklingskonsulent  

• 4  «klubbkvelder» i sesongen for å sikre bredere dialog mellom klubber og styre 

o Mulighet for egne temaer for hver klubbkveld 

Arrangement – Linn og Emma 

• Lage og publisere en «sekretæriat guide» (Liveføring) 

o Holde et webinar 

• Arrangørinstruks 

• Regionscup  

Aktivitet – Linn og Marita 

• Synliggjøre aktivitet via sosiale medier før/under/etter 

• Ungdomsskoleturneringer 

• Videregåendeskole turneringer 

• Samarbeide med bedriftsidretten for bedriftsturnering  

• Åpen hall for hver klubb hver sesong 

• Inspirasjonssamling 1 gang i sesongen 

• Jentekveld 

• Bedre samarbeid mtp skolebesøk (Utviklingskonsulent)  

Anlegg – Johannes og Ingrid 

• Haller skal ha innebandymarkering 

o Nye haller skal ha korrekt markering for innebandy 

o Gamle haller som mangler markeringer skal bli markert opp 

• Vant i haller  

 

24.8.5 – Barents Wintergames og felles fremstøt i Vest-Finnmark 

Vi har behov for å få på plass ny arrangørklubb og arrangører. Hammerfest kan mulig bidra her? Har 

andre klubber noen interesse av å bidra her? Henviser også til mail fra Marit Arntzen om et felles 

fremstøt for aktivitet i Vest-Finmark som kan kombineres med BWG.  

Det er en trimgruppe som driver med innebandy i vest-finnmark. Mulighet for å kontakte disse? 

Hammerfest kan mulig bidra her? Kautokeino har en treningsgruppe som trener fast.  

Kautokeino, Hammerfest og Tromsø → Samarbeide om arrangement   

Kalle inn til møte med Finnmark idrettskrets. Her deltar Ingrid og Emma. 

 

 

 



24.8.6 – Minirunder 

Vi må få på plass Minirunder. Her trenger regionsekretær hjelp fra styret med å fastsette tid og sted. 

Møter utfordringer her med tanke på terminliste og frivillige. 

Tidfeste minirunder: 

Forslag:  

Senja uke 41  

Bodø uke 44 

Sandnessjøen, Dønna, Leirfjord og Brønnøysund, kjører en minirunde på eget initiativ  

 

Innebandyhelg i Finnmark → Klubbene i Finmark trenger hjelp til å få planlagt dette. 

Havøysund, Hammerfest, Lakselv og Karasjok kan være aktuelle start punkter for et felles framstøt 

med Vest-Finnmark idrettskrets. 

24.8.7 – Dommerveilederkurs 

Dommerkomite har planlagt videre om Dommerveilederkurs i samarbeid med forbundet. 

Oppdatering og vegen videre på dette med Stig.  

Det blir utsatt på ubestemt tid grunnet at NBFs dommerutvikler ikke hadde ledig tid den helgen som 

var tenkt av NNBR.  

24.8.9 – Eventuelt 

Senja ønsker å delta i U13 serien. Hvordan kan vi avvikle dette på best mulig måte?  

Forhøre seg med de andre klubbene om interessen i å la Senja delta i seriespill. Hvordan skal vi få 

flettet inn kamper på allerede oppsatte runder? Holde et møte med klubbene for å finne ut av dette. 

 

  


